
P R O T O K O L L  

fört vid Höglekardalens samfällighetsförenings 

årsstämma  

Datum: 22 april 

Plats: Höglekardalens fjällpensionat 

 

 

 

§ 1. Årsstämmans öppnande 

Dag Wiklund hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 2.Val av ordförande för mötet 

Mötet beslutade  

att till ordförande för mötet utse Dag Wiklund. 

 

§ 3. Val av sekreterare för mötet 

Mötet beslutade  

att till sekreterare för mötet utse Eva Magnusson. 

 

§ 4. Val av två justerare 

Mötet beslutade 

att till justerare för dagens protokoll välja Håkan Strid och Ruben Wendin. 

 

§ 5. Stadgeenligt utlysande 

Kallelse till årsmötet har utgått med utskick via mejl samt per brev. Mötet beslutade 

att godkänna det sätt som utlysandet skett. 

 

§ 6. Godkännande av dagordningen. 

Årsmötet beslutade 

att godkänna dagordningen. 

 

§ 7. Balans- och resultaträkning 

Kassören redogjorde för föreningens balans- och resultaträkning. Snöröjning har blivit något 

dyrare p g a den snörika vintern, en höjning av denna avgift kommer att ske. 

Årsmötet beslutade 

att godkänna balans- och resultaträkningen 

 

§ 8. Budget för kommande verksamhetsår 

Årmötet beslutade 

att godkänna nästa års budget. 

 

§ 9. Revisorernas berättelse 

Revisionsberättelsen lästes upp. 

 

§ 10. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade 

att ge styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen gäller. 

 

 

 



§ 11 . Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

Inga framställningar eller motioner har inkommit till styrelsen. 

 

§ 12. Ersättning till styrelsen och revisorerna. 

Inga anspråk på ersättning har inkommit till styrelsen. 

 

§ 13. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 

2010 års snöröjning blev dyrare än beräknat, detta kommer att debiteras medlemmarna. 

 

§ 14. Fastställande av årsavgift 

Årsmötet beslutade 

att årsavgiften bibehålls till 200 kr/år 

 

§ 15. Val av ordförande  

Till ordförande för nästa verksamhetsår valdes Dag Wiklund. 

 

§ 16. Val av ledamöter 

Till ledamöter på 2 år valdes Anita Wivemar och Eva Magnusson. 

Till suppleanter på 1 år valdes Anna-Lena Jönsson och Gertrud Ståhlemar 

Rolf Gärdin och Bosse Söderholm har ett år kvar på sin mandattid. 

 

§ 17. Val av revisorer och suppleant 

Till revisorer valdes Karin Ljungdahl och Lena Rullander. 

Till revisorssuppleant valdes Björn Söderholm. 

 

§ 18. Val av valberedning 

Mötet beslutade enhälligt 

att till valberedning välja; 

Håkan Strid, sammankallande 

Mikael Törnvall 

Eva Niklasson 

 

§ 19. Övriga frågor 

• Ägarförhållande gällande VA är följande: Inga Falkenfjord äger anläggningen fram till 

avstängningsventil (tomtgräns). 

 

• Förslag från Anita Wivemar diskuterades; förslaget är att debiteringen skulle kunna ske i 

flera perioder. Styrelsens förslag är att debiteringen görs som tidigare eftersom det nya 

förslaget skulle öka administrationen avsevärt, ett förslag är att medlemmarna själva 

upprättar någon form av ”huskonto”. Mötet beslutade att debitering sker som tidigare. 

 

• Sopsortering – diskuterades och Eva Ljungdahl redogjorde för kostnader och hämtning. 

Det går att beställa extra tömning, kostnaden för detta är 165 kr + ordinarie 

tömningskostnad. Förpackningar är inte kommunens ansvar, föreningen bör i första hand 

ta ansvar för att sortera glas och metall, det finns en återvinningscentral i Hallen som 

medlemmarna kan nyttja. Grovsopor ska inte slängas i sopboden, dessa sopor ska tas med 

till återvinningscentralen i Hallen. Årsmötet beslutade 

att ge styrelsen i uppdrag att ytterligare undersöka möjligheter för föreningen att 

sopsortera, styrelsen tog tacksamt emot erbjudandet från Eva Ljungdahl att vara behjälplig 

i denna fråga. 



att styrelsen undersöker vilka av de som redan idag använder sopboden  vill fortsätta att 

nyttja denna service och då betala föreningen för detta. 

 

• Vägen är sönderkörd och behöver underhållas, mötet diskuterade om att i första hand köpa 

ett gruslass och att medlemmarna med gemensamma krafter kör ut grus där det finns 

behov. Styrelsen kommer att konsultera Håkan Strid i denna fråga. 

 

§ 20. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt. 

Mötet beslutade 

Att de som har mejladresser kommer att få protokoll och annan information via mejl, övriga 

kan om så önskas, få info via brev. Protokoll kommer tills annat beslutats att finnas hos 

sekreteraren, Eva Magnusson. 

 

§ 21. Avslut 

Dag Wiklund tackade de närvarande för visat intresse och avslutade Höglekardalens 

samfällighetsföreningens  årsstämma med att överräcka en blomma till Inga Falkenfjord som 

ett tack för att föreningen har möjlighet att förlägga årsmötet till pensionatet. En blomma till 

Maud Gärdin för att hon varit kassören behjälplig i det administrativa arbete för att starta upp 

föreningen. 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

Eva Magnusson          Håkan Strid               Ruben Wendin  

 

  

 

 


